



Canning Industries Co. Ltd
شركة صناعة التعليب ذ.م.م

Company Profile
ملف الشركة التعريفي



ABOUT US

من نحن



01

A leading Jordanian company specialized in metal canning manufacturing, it was established in 1978. We are one of the largest 3 piece metal cans manufacturers in Jordan. In 1990 we joined Sayegh Group to meet the needs of the group's companies, the local market and international markets in manufacturing metal cans in all sizes and specifications for all uses and industries, from chemical industries to paints and mineral oils, aerosol and sprays, we also manufacturer for food industries such as tomato paste, pomegranate molasses, beans and nuts, sweets and chocolate, and olive oils.

We are the pioneers in this field, due to our continuous development we've been awarded with several local and international certificates, some of the certificates awarded are ISO 9001:2015, FSSC ISO 22000, also we've been awarded with a health certificate for exporting purposes, health certificate from the Jordanian Food & Drug Administration (JFDA).

Proudly mentioning that our products are being exported to international markets, such as Palestine, Syria, Iraq, Lebanon, Saudi Arabia, United Arab Emirates, Egypt, Qatar, Oman, Kuwait, Yemen and Algeria.

The company contains many production divisions to meet all customer requirements for all types of packaging.

شركة اردنية رائدة في مجال الطباعة على الصفيح و صناعة العبوات المعدنية ، أنشأت شركة صناعة التعليب Ci عام 1976 و هي أكبر شركة متخصصة في صناعة العبوات المعدنية في الاردن و قد انضمت الى مجموعة الصايغ في عام 1990 لتلبية احتياجات شركات المجموعة و السوق المحلي والأسواق المجاورة من العبوات المعدنية بكافة احجامها و مواصفاتها و لكافة استخدامات الصناعة و منها الصناعات الكيماوية و الدهانات ، عبوات الأيروسول و السبراي لمختلف الاستخدامات الصناعية ، الصناعات الغذائية مثل عبوات البقوليات و رب البندورة و الدبس و المكسرات ، علب الهدايا و الحلويات و الشوكولاته ، الزيوت المعدنية و زيت الزيتون.

الشركة رائدة في هذا المجال و نتيجة للتطوير المستمر حصلت الشركة على العديد من الشهادات المحلية و الدولية و منها شهادة الأيزو 9001:2015 ، شهادة الأيزو في إدارة السلامة الغذائية ISO FSSC 22000 ، شهادة اعتماد مواد ملامسة للأغذية لجايات التصدير ، شهادة اعتماد مواد ملامسة الأغذية (صنف غذائي) JFDA ..

و من الجدير بالذكر ان الشركة تعمل على تصدير منتجاتها إلى العديد من الأسواق الدولية و منها فلسطين ، سوريا ، العراق ، لبنان ، المملكة العربية السعودية ، الإمارات العربية المتحدة ، جمهورية مصر العربية ، قطر ، عُمان ، الكويت ، اليمن ، الجزائر.



SERVICES

خدماتنا



02

COIL CUTTING LINE

We have two automatic production lines for cutting straight & zigzag sheets. We can produce up to 60 million sheets per year (Equivalent to 60,000 Ton). The production lines are used to cut ETP & TFS plates for the subsequent production stages of various sizes and thickness packaging.

All the produced sheets are technically examined in our labs during production, also a continuous inspection for each sheet is made. To ensure they are free of any technical defects.

Cutting line was established market requirements with high accuracy of coil cut to sheet, Cutting With All Design of Cutting as Straight and corrugated Zigzag. to meet the local and export.

خط قص رولات الصفيح

تمتلك الشركة خطين اوتوماتيك لقص الصفيح بنظام القص المستقيم او القص المتعرج (زكيزاك) تصل الطاقة الإنتاجية الى 60 مليون لوح سنوياً (ما يعادل تقريباً 60 الف طن سنوياً) يتم استخدام الخطوط لقص الواجه الصفيح للمرحل الانتاجية اللاحقة لملاحقات واجسام العبوات بمختلف القياسات والسماكات جميع الألواح تخضع للفحوصات الفنية بمختبرات الشركة قبل ادخالها للمراحل الانتاجية اللاحقة للتأكد من مطابقتها لمعايير الجودة و تشمل فحوصات (الطول , العرض, دقة السماكة, سماكة طلاء القصدير) للتأكد من خلو الالواح المنتجة من اي عيوب فنية أو تصنيعية.



PRINTING & COATING

Printing lines were set to cover the company's needs from high quality printed ETP & TFS plates, and to meet all customers requirements in local and international markets with high quality of printing using a different printing technology (UV printing & LTG printing) & lacquering..

All the produced sheets are technically examined in our labs during production, also a continuous inspection for each sheet is made, to ensure they are free of any technical defects.

We can produce up to 70 million sheets per year.

Printing Specifications: Thickness : 0.14 to 0.45 mm / Width : 680 to 1080 mm / Length : 510 to 1170 mm.

طباعة و طلاء ألواح الصفيح

تمتلك الشركة 3 مطابع للصفيح بتكنولوجيا مختلفة وتشمل (نظام التجفيف UV, نظام التجفيف LPG), كما تمتلك الشركة خط كوتر لتكوير الصفيح حسب متطلبات العملاء الطاقة الانتاجية تصل الى 70 مليون لوح سنويا تم إنشاء خطوط الطباعة لتغطية احتياجات الشركة من الصفيح المطبوع والمطلي عالي الجودة و لتلبية احتياجات عملاء الشركة بالسوق المحلي و الاسواق الخارجية بأعلى معايير الجودة و دقة الألوان و التصاميم.



GRAPHIC DESIGN & CTP

We created a special division for preparing the technical design of the packaging and according to the requirements and tastes of customers. In order to maintain the customer's designs and the colour mixing for the design of their products confidential, the company has provided 2 high-resolution and sensitive computer to plate (CTP) units to print all customers designs.

قسم التصميم الجرافيكي و ال CTP

لتقديم الخدمة الكاملة و المتكاملة لعملاء الشركة و كون المظهر و التصميم احد اهم عناصر تسويق المنتج النهائي وفرت الشركة قسم خاص لغايات إعداد التصاميم الفنية للعبوات و حسب المتطلبات و ما يلبي احتياجات واذواق كافة العملاء . كما أنه و من باب المحافظة على سرية تصاميم العملاء و درجات مزج الألوان المعتمدة للتصاميم منتجاتهم وفرت الشركة عدد 2 وحدة CTP عالية الدقة و الحساسية لطباعة البليتات (الكلاشيهات) الخاصة بطباعة تصاميم العملاء.





PRODUCTS

منتجاتنا



03

FOOD CANS

عبوات الغذائية



FANCY CANS

عبوات الحلويات



AEROSOL CANS

عبوات الأيروسول



INDUSTRIAL CANS

عبوات الصناعية



Deluxe



Canning Industries Co. Ltd
شركة صناعة التعليب ذ.م.م

WORKING HOURS

Saturday - Wednesday: 7:30 AM - 4:30 PM

Thursday: 7:30 AM - 1:00 PM

Friday: Closed

ADDRESS

K. Hussein St., Russeifa 11134, Jordan

EMAIL US

info@cic.jo

TELEPHONE

+9625 3614760